
Beskæftigelsesministerens besvarelse af spørgsmål nr. 6 af 

7. november 2006 fra Folketingets Arbejdsmarkedsudvalg (L 

9). 

Spørgsmål nr. 6: 

” Vil ministeren undersøge, om der kan foretages enklere og lettere indberet-

ninger af ATP, når eIndkomstregistret starter i 2008?” 

 

Svar:  

Jeg henviser til mit svar på spørgsmål 4. De muligheder, der ligger i ind-

komstregistret vil blive brugt til gavn for virksomhederne og for Arbejds-

markedets Tillægspension, når registret er tilstrækkeligt udbygget, og når 

man har udlignet de forskelligheder, der er med hensyn til løntimebegreb og 

periodiseringsproblemer mellem indkomstregistret og ATP-loven. Jeg henvi-

ser til svaret på spørgsmål 5 om disse problemer. 
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Vores sag 
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